
 

 
Bestyrelsesmøde – Referat 
Søndag d. 10. september 2023, ca. kl. 17:00-19:00 – Afholdes i Vallø Golfklub 
Golf kl. 12:50 

Indkaldelse og dagsorden 
Indkaldte: IGK Bestyrelse 2023  
Afbud: Magnus, Claus 

Tak for hjælpen med mad og adgang til banen til Vallø Golfklub. Kent Kølvig vandt matchen suverænt. 
Henning, Merete, Jan og Kent spillede 18 huller, Thomas stødte til efter golfen. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af seneste referat  
Godkendt 
 

3. Opfølgning på opgaver 
- Samarbejdsudvalg - Kæmpe hængeparti… 
Møde ved sæson afslutning og planlægning af møder i 2024 
- Sponsorarbejde, inkl. fakturering 
 - Claus har talt med GLFR 
 - Et par sponsorer er kommet i appen 
Claus var syg, så opdatering på næste møde 
- Samarbejde med andre private klubbers bestyrelser 
 -  Denne er udsat til senere på året/næste år 
Optages i 2024 
 

4. Nyt Eliteudvalg? 
- Jan præsenterer  
- Rekruttering 
- Sponsorarbejde 
En gruppe af førsteholdsspillere + det løse har vist interesse i at overtage opgaven med 
eliteudvalget fra nu. Søren Jacobsen har været formand de sidste 2 år og meldte allerede i 
starten af 2023 ud at denne sæson var hans sidste. Kæmpe tak til Søren og hans hold for 
indsatsen de seneste 2 sæsonener.  
Bestyrelsen har nu godkendt det nye Eliteudvalg, som består af: 
Formand: Kim Nielsen 
Næst Formand: Daniel Buchardt Nielsen 
Medlemmer: Søren Lau, Bertil Lynggaard, Martin Johansen 
Bestyrelsesbindeled: Jan Hvidberg 

https://ishojgolf.dk/wp-content/uploads/Referat_2023_08_15.pdf


Den nye gruppe har fået vide rammer til at gennemføre deres planer for 2024 sæsonen. Der er 
allerede startet arbejde med at rekruttere nogle yngre og dygtigere spillere fra en anden klub, 
som har ønsket at deltage i fællesskabet i Ishøj Golfklubs Elite. 
Der er klare mål om oprykning i 2024, tilbage til 3. division med 1. holdet og tilbage i 5. division 
for 2. holdet i 2025. Ambitionen er også et oprykningsspil for vores seniorer.  
Kim og Søren vil arbejde mere målrettet med sponsor arbejde, så der sættes et møde op med 
Centeret, så vi kan udforske mulighederne for samarbejde.  
 

5. Økonomi  
- Merete har sendt seneste foreløbige regnskab. 
- Gennemgang af timer 
Regnskabet er stadig meget ”levende”, men ser fornuftigt ud.  
 

6. Opdateringer fra udvalg/KiK 
- Bane-, regel og handicapudvalg (KK)  
Opdatering fra seneste møde og gennemgang af banearbejder der pågår den næste periode. 
Alt arbejde der påvirker spillernes adgang eller banens kvalitet, bliver meldt ud på hjemmesiden, 
Golfbox og i GLFR appen. 
- Breddeudvalget (MO) 
Ikke til stede, men Breddeudvalget har planlagt en udsolgt tur med overnatning til fremmed 
bane i septembers sidste weekend. 
- Eliten (JH) 
Desværre har konklusionen på sæsonen været resultatmæssigt skidt, med oprettelsen af Senior 
og Veteran hold, er resten af holdene blevet svækket. Det har resulteret i nedrykning til 4. 
division og exit fra 5. division. På den positive side har vi fået aktiveret nogle seniorer og 
veteraner som virkelig har nydt at spille, ikke mindst de bedste damer i vores klub, desværre var 
begge puljer med voldsomt stærke hold, så det blev ikke til oprykning.  
- Juniorer (TR) 
Der kæmpes på flere fronter med junior arbejdet, Thomas forsøger forskellige tiltag og der skal 
arbejdes på noget rekruttering i 2024. Glædeligt at der efter sommerferien er kommet en lille 
håndfuld nye spillere til junior truppen. 
- TU (JH) 
Turneringsplanen følges og umiddelbart inden mødet i dag, blev Kasper Biel kåret som 
dobbeltklubmester da han vandt KM i hulspil. Næste weekend er det KM Alder der afvikles og 
14. oktober afvikles vores afslutningsturnering. 
- Mjølnerknæjterne (CK) 
Claus ikke til stede, men Henning kunne berette af der aldrig har været så mange medlemmer af 
MjølnerKnæjterne som i 2023! 
- MjølnerTøserne (MK) 
God aktivitet og afvikling af endnu en Kvinde turnering har været en stor succes. 
 

7. Eventuelt 
Intet 


